
Obec Stožok, 962 12 Detva 

 

 

Z Á P I S N I C A 

z IX. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

 

 

Dátum konania: 13.12.2023  o 17:00 hodine 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Ukončenie IX. zasadnutia OZ: 13.12.2023  o hodine 18:45  

 

 

Program   

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  

V úvode IX. zasadnutia OZ, starostka obce Bc. Darina Petrincová, privítala všetkých 

zúčastnených a konštatovala, že zo 7 poslancov sú prítomní 5, Jaroslav Bystriansky 

a Miroslav Vajs sa ospravedlnili, čím je Obecné zastupiteľstvo uznášania schopné. 

Určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ- Ing. Miroslava Sabolová 

Overovatelia zápisnice: Jana Klimová, PhDr. Jaroslav Černák 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

2. Voľba  návrhovej komisie 

Za návrhovú komisiu boli zvolení:   Peter Daniš, Jozef Krnáč 

 

 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 



 

3. Schválenie programu OZ 

 Program zasadnutia OZ bol jednohlasne schválený. 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

 

4. Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 a rozpočtové opatrenie č. 1 a 2 za ZUŠ, skutočné  

čerpanie rozpočtu k 30.11.2023 

 

Poslanci boli oboznámení s Rozpočtovými opatreniami ZUŠ a obce a skutočným čerpaním 

rozpočtu obce k 30.11.2023. Rozpočet bol navýšený v príjmovej časti o prijaté dotácie – MF 

SR – dotácia na infláciu, PPA – dotácia rekonštrukcia kultúrneho domu, ktorá bola 

realizovaná v r. 2022, vo výdavkovej časti - presuny a zúčtovanie výdavkov k príjmom. ZUŠ 

Stožok upravovala o prijaté dotácie a zvýšené výdavky. Poslanci schválili zmenu rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 4/2023, a rozp. opatrením č. 1 a 2 za Základnú umeleckú školu v 

zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. b, c) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších  predpisov  podľa priloženého návrhu : 

 

Bežné príjmy :      1 104 145 €               Bežné výdavky :      790 632 € 

Bežné príjmy RO ZUŠ: 61 104 €                    Bežné výdavky RO ZUŠ:        266 860 € 

Kapitálové príjmy :      51 234 €                    Kapitálové výdavky :    26 622 € 

Finančné príjmové operácie : 20 103 €                  Finančné výdavkové operácie : 152 472 € 

Príjmy celkom                 1 236 586 €             Výdavky celkom              1 236 586 €    

 

 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

 

 



 

 

5. Návrh rozpočtu na r. 2024 – 2026 

 

Poslanci boli informovaní s návrhom viacročného rozpočtu na roky 2024  -2026, ktorý je 

zostavený ako vyrovnaný, príjmy bežného rozpočtu kryjú výdavky bežného 

a kapitálového rozpočtu. Rozpočet bol zverejnený a zostavený podľa legislatívnych 

noriem -  zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, zákon č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, zákon č. 493/2011 Z.z. o rozpočtovej 

zodpovednosti a zákon č. 564/2004 Z.z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov 

územnej samospráve. Svoje stanovisko predniesol aj hlavný kontrolór Ing. Ivan Sivok. 

Celkové príjmy vrátane rozpočtovej organizácie ZUŠ Stožok:   

           

1 111 371 € + 41 200 € = 1 152 571 €  

 

 

     Celkové výdavky vrátane rozpočtovej organizácie ZUŠ Stožok:          

 

     869 951  € + 282 620 € = 1 152 571 € 

   

 Poslanci predložený návrh rozpočtu schválili. 

 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

 

6. Výročná správa za r. 2022 a správa audítora ku KÚZ 

 

Poslanci boli informovaní o vypracovaní a zverejnení Výročnej správy za rok 2022, taktiež 

zobrali na vedomie Správu audítora ku Konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2022. 

 

 

 

7. Návrh VZN o podmienkach držania psov na území obce  

 

K predloženému návrhu VZN o podmienkach držania psov na území obce mal 

pripomienky Mgr. Dušan Kočlík, ktorý sa zúčastnil na zasadnutí OZ. Namietol, že návrh 

VZN nie je v súlade so zákonom č. 282/2002 Z.z., ktorý upravuje niektoré podmienky 

chovu psov v z. n p.  Poslanci rozhodli návrh VZN neschváliť a opätovne ho predložiť na 

budúce OZ po zapracovaní pripomienok. Poslanec p. Černák navrhol kontaktovať 



mestskú políciu Zvolen ohľadom spolupráce pri udržiavaní poriadku, aj čo sa týka psov. 

Poslankyňa p. Klimová navrhla osloviť a zaplatiť niekoho, kto by vedel písať zápisnicu 

priamo na zasadnutí OZ a zapisovať riadne uznesenia, na ktorých sa uznesie OZ. 

 

 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 HK 

 

Poslanci schválili predložený plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 hlavného 

kontrolóra. 

 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

 

9. Schválenie PHSR obce 

 

Poslanci schválili Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Stožok na r. 

2024 – 2027 /2030/. Bol prerokovaný na minulom zasadnutí OZ. 

 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

10. Schválenie komunitného plánu 

 

Poslanci schválili Komunitný plán sociálnych služieb na r. 2024 – 2027 /2030/. Bol 

prerokovaný na minulom zasadnutí OZ. 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

 

 



11. Interné smernice – Zásady hospodárenia s majetkom obce, Predpis o vnútornom 

systéme preverovania protispoločenskej činnosti 

 

      Interné smernice boli prerokované a následne, po zapracovaní pripomienok opravené 

a schválené. Opravy sa týkali hlavne súm -  limitov pri nakladaní s majetkom obce, čo 

podlieha schvaľovaniu OZ, tieto boli znížené. 

 

 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

12. Schválenie investičnej akcie obce – oprava fasády budovy ŠOA 

 

Poslanci dostali ponuku na opravu fasády budovy ŠOA. Uvedené navrhli prerokovať 

na Komisii ŽP a ÚP a následne predložiť na zasadnutie  OZ. Poslanci p. Klimová a p. 

Černák namietli, že nebolo správne špecifikované uznesenie, čo sa týka opravy 

schodov na ŠOA, pretože sa jednalo o sumu za jedno schodisko a opravovali sa dve, 

čo nebolo z cenovej ponuky a z prijatého uznesenia jasné. 

 

 

13. Schválenie investičnej akcie obce – pokládka asfaltu k budove KD 

 

K tomuto bodu zaujali rovnaké stanovisko, prerokovať na Komisii ŽP a ÚP  

a následne predložiť na zasadnutie OZ. 

 

14. Žiadosti o dotáciu CVČ 

 

Starostka informovala poslancov o podaných žiadostiach CVČ o dotáciu. Vlani bola 

dotácia na žiaka CVČ  - 25 €. Poslanci schválili aj na rok 2024 - dotáciu 25 € na 1 žiaka 

CVČ. Žiadosti podali Obec Vígľaš – 1 žiak, Mesto Zvolen – 2 žiaci, Mesto Detva – 24 

žiakov, Maja n.o. – 9 žiakov, spolu je to 36 žiakov – 900 €. 

 

Za: 5 (PhDr. J. Černák,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

 



 

 

 

15. Diskusia  

 

Starostka informovala o žiadosti o nájom p. Melicherčíka, ktorý má vo vlastníctve 

pozemok pod cintorínom. P. Melicherčík  žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy 

a platenie nájmu 0,50 €/2 aj spätne doplatiť. Po prerokovaní sa poslanci zhodli 

a odporučili zistiť možnosť vysporiadania vo verejnom záujme ( ZMOS, SPF). 

Starostka informovala o plnení plánu investičných akcií: 

• Oprava cesty a výstavba chodníka do Pĺžikov- vypracovanie projektu, prebieha 

verejné obstarávanie, oslovení boli 5 projektanti. 

• Havarijný stav mostíka ku družstvu – chýbajú zvodidlá, projektové 

dokumentácie  sú vypracované, už chýba len na mostík pri horných bytovkách, 

tá sa spracúva, ale tie sumy za opravy sa pohybujú okolo 40 000 €, čo sa nedá 

z rozpočtu obce zvládnuť, mali by ísť na to výzvy na dotácie, z MAS máme 

nevyčerpaných 17 000 €, a ešte by sme mohli čerpať poplatok za rozvoj. 

• Napojenie na kanalizačnú sieť- je podaná žiadosť na Envirofond. 

• Dobudovanie cyklotrás – komunikácia s BBSK – tam by sa mala robiť 

cyklotrasa popri žel. trati na Krné, máme projekt popri Zvoničke do Klokoča- 

ale neprechádza pre prekročenie  12 % stúpania. 

• Zabezpečiť údržbu detských ihrísk- pri  kultúrnom dome je nové ihrisko, na 

ŠOA vykonaná údržba  

• Zabezpečiť kosenie v KÚ- prebiehalo   

• Oprava domčekov susedská knižnica- opravené, zab. plech na striešku 

• Zabezpečiť zníženie rýchlosti nad kostolom – nie je to možné  

• Poškodený mostík smerom na ŠOA – bol opravený, podmurovaný, mostík 

u Hraškov je projekt spracovaný 

• Havarijný stav schodov na ŠOA – boli opravené 

• Pokládka frézingu – bola zrealizovaná 

• Rekonštrukcia vodných zdrojov v lokalite nad Slivkovcami – nebola 

poskytnutá dotácia, nebolo to zrealizovavané, žiadosť bude podaná aj v r. 2024 

• Osloviť majiteľov domov ohľadom opravy napojenia na kanalizáciu – niektorí 

boli oslovení, bude sa to riešiť bud. rok, tento rok sa odkryli šachty na 

chodníku, ktoré sa vyrovnajú bet. doskami    

• Hydrogeologický prieskum – starostka bude navrhovať vyhodiť tento bod, 

nakoľko cena sa pohybuje okolo 20 000 €, štúdia vody- potreba vody  je 

vypočítaná v ÚP, odporučenie od p. Sabola výhľadovo zvýšiť o 0,5 l – 1 l,  

z dôvodu výstavby nových domov, starostka navrhuje stiahnuť vodu od p. 

Michalovského, ktorý tvrdí, že tie zdroje sú jeho, s čím starostka nesúhlasí. 

•  Tento rok sa doplnilo ver. osvetlenie, vyviazali sa lipy pri zvoničke, oprava 

kríža pri zvoničke, doplnilo sa dopravné značenie pri horných bytovkách 

a u Pĺžikov, položila sa dlažba pri zadnom vchode kultúrneho domu,  



• Do plánu investičných akcií r. 2024 by starostka navrhovala opravu strechy 

Obecného úradu - preberie sa na komisii ŽP a ÚP 

 

P. Černák požiadal o vyčíslenie sumy na dohody o mimopracovnej činnosti za r. 2023,  

ďalej sa vyjadril k 250. výročiu, kde predtým, keď navrhol ocenenie ľudí, bolo to 

zamietnuté, že sa to robiť nebude, a nakoniec sa oceňovali, že kto navrhoval tieto 

ocenenia. Starostka k tomu uviedla, že ocenené boli skupiny kolektívy a starší ľudia, 

zaslúžilo by si to veľa ľudí, ale v takom rozsahu by sa to nedalo zvládnuť.  

 

P. Krnáč sa spýtal na verejné obstarávanie za komunálny odpad, starostka sa vyjadrila, 

že verí, že podmienky budú dodržané, čo sa týka aj tých kuka nádob pre občanov. 

Pretože v Krnom majú ďaleko do zberných zvonov triediť odpad.  

 

•  

 

 

 

16. Záver  

Pani starostka ukončila IX. zasadnutie OZ a prítomným poďakovala za účasť.  

 

Zapisovateľka: Miroslava Sabolová v. r. .............................................  

Overovatelia zápisnice: Jana Klimová v.r. ...........................................  

PhDr. Jaroslav Černák v.r. ............................................  

Starostka obce : Bc. Darina Petrincová, v. r. ........................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


